
Seniorbofællesskabet Hjorteparken 
Bestyrelsesmøde nr. 20 

 
 
Dato: 3. november 2020   Sted: Fælleshuset   kl.: 19:00 
 
Referent: Erik/Lars 
 
Til stede: Lars Schnoor (LS), Erik Larsen (EL), Glennie Krøyer (GK), Susanne Esberg (SE), Jette Muxoll 
(JM) og Per Steensen (PS) 
 
Afbud: Karin 
________________________________________________________________________________ 
 

Referat 
 
 
1. Godkendelse af dagsorden 

 
- Ingen bemærkninger 

 
2. Godkendelse af referat fra seneste bestyrelsesmøde 
 

- Referat fra seneste møde blev godkendt 

 
3. Orientering fra formand 

 
- Ansøgningsskemaer til ombygninger, forbedringer mv. (råderet). Fra 1.12.2019 skal man 

søge bestyrelsen, men vi har ikke udarbejdet et ansøgningsskema. 
• der blev fremlagt et skema, som blev gennemgået. Alle burde have benyttet dette 

skema siden december 2019, da kravet blev fremsat direkte fra vores 
Administrator. Dette bliver der nu fulgt op på, da vi skal have registreret alle 
ændringer i de enkelte lejemål. Dette gælder både ændringer og forbedringen i 
selve boligen og uden for boligen i egne haver/udeområder. 

• ethvert arbejde skal godkendes af bestyrelse, inden arbejdet sættes i gang og 
arbejdet skal godkendes efterfølgende (Administrator skal ind over her). 

• der skal skrives ud til alle bofæller, hvor det præciseres at der skal fremsendes 
ansøgning på alle arbejder, inde som ude, foretaget efter december 2019. 

 
- Forslag om fremtidige møder med udvalgsformændene og bestyrelsesformanden 

• LS ønsker at afholde møder med de tre udvalgsforkvinder, for at kunne holde dem 
orienteret om hvad der sker i bl.a. bestyrelsen. 

• fra starten hed alle grupperinger UDVALG. Afdelingsmødet i 2019 besluttede at 
nedsætte 3 udvalg og resten blev etableret som grupper. 



• hvis det skal laves om, skal det tages op på et Afdelingsmøde, som er eneste organ, 
der kan ændre på disse forhold. 

 
- Sollygter på flisestien ved vores sø kan måske reducere uoverensstemmelser og konflikter 

mellem bofæller og besøgende. 
• Det er ikke tilladt at ændre på noget i naturområdet, så det kan ikke lade sig gøre. 

 
- Kursus i hvordan vi bruger hjertestarteren – Ansvar? 

• vi mangler introduktionskursus og hjertestarterkurser - JM undersøger og vender 
tilbage. 

 
- Viceværtordning i Hjorteparken. Hvilke opgaver skal løses og hvordan og af hvem? 

Arbejdsgruppe? 
• der er behov for at kigge nærmere på en viceværtordning. Tiden går og vi skal have 

gang i dette arbejde 

• LS, Bjarne Ørum og EL starter dette arbejde op. LS indkalder til møde. 

 
- Bålfade til bålpladserne samt ved fælleshuset? Penge og ansvar 

• vi har allerede et bålfad i bofællesskabet, som vi kan bruge. Kirsten og Ole, nr. 54 
har tilbudt 2 stk., som vi kan låne til særlige lejligheder. Da vi kun kan/må mødes 
udenfor er det hyggeligt med et bål og det giver også lidt varme hen over vinteren. 

 
- Skal vi opdatere vores blå bog bl.a. også af hensyn til kommende beboere 

• enighed om en opdatering af “den blå bog”. Ny skabelon skal etableres. SE + EL 
kigger på det. 

 
- Corona regler i Fælleshuset 

• der har været nogle “skriverier” omkring Corona-reglerne gennem de sidste uger. 

• Bestyrelsens og Fælleshusudvalget er enige om og opfordrer til, at vi følger 
sundhedsstyrelsens anbefalinger, som går på max. 10 personer, foreløbig frem til 
den 22. oktober 2020. 

• Arne og Henny, nr. 42 ønsker at anvende fælleshuset med op til 20 personer ad 
gangen jf. retningslinjer fra Furesø Kommune - mødeaktiviteter i foreninger og 
kulturelle arrangementer i forbindelse med opera, film m.m. i fælleshuset.  
foreningsreglerne  

▪ Bestyrelsen respekterer Arne & Henny’s beslutning om, at afholde 
arrangementer i Fælleshuset med op til 20 deltagere, under henvisning til 
Corona-19 håndteringen for foreninger beskrevet i Bekendtgørelsen nr. 
1509 fra den 25.10.2020. 

▪ Bestyrelsen tager afstand herfra, da vi anbefaler, at overholde 
forsamlingsforbuddet på max. 10 personer, som anbefalet af 
Sundhedsmyndighederne. Bestyrelsen bakker dermed op om 
Fælleshusudvalget senest opdaterede retningslinjer ”Covid-19 anbefalede 
retningslinjer i fælleshuset” 

 



 
- Næste fællesmøde 24. november 2020. skal vi aflyse allerede nu? 

• aflyses pga. Corona 

 
  
4. Orientering fra bestyrelsesmedlemmer 
 

- Status på vores konti: 

• Driftsbudget 2020 
▪ Vi kører pt. med underskud i vores driftsbudget for 2020. Dette skyldes 

naturligvis den store omkostning, som vi har haft til betaling af 
ejendomsskat for perioden 2018, 2019 og 2020. Vi skal ikke bruge penge på 
noget, som ikke er presserende. 
 

• Forudsigelser om fremskrivning af huslejestigninger i 2022 og 2023 
▪ EL fremlagde en fremskrivning af driftsbudgettet frem til 2023. Vi kan dog 

ikke sige noget eksakt pt., da vi skal have undersøgt, hvad et underskud på 
driften betyder for efterfølgende års budgetter. 
 

• Beboerkonto 
▪ Status på ca kr. 30.000. Vi har brugt penge på arbejdsweekender, som 

naturligvis bliver trukket på denne konto, men der kommer stadig også nye 
medlemmer til og der kommer mindre betalinger for leje af fælleshus og 
værelser. 
 

• Arrangementer 
▪ SE orienterede om, at der den 28. november afholdes et arrangement, hvor 

vi besøger en skov i området, for at samle materialer ind til egne 
juledekorationer. Efterfølgende håber vi på, at der kan serveres glögg og 
æbleskiver på terrassen ved fælleshuset med bålfadene tændt. 

• Projektpenge 
▪ Udeudvalget vil gerne vide om der er flere penge i projektet – EL tager 

kontakt tages til Bjarne Ørum. 
▪ Udeudvalget ønsker ikke at bruge penge på opsætning af et juletræ på det 

store fællesareal i midten, da der ikke er penge i vores driftsbudget. 
Bestyrelsen støtter dette. 

 
5. Sager til behandling 

 
- Ingen 

 
6. Eventuelt 

 
- må man plante forårsløg i vores bede? - Udeudvalget vil gerne vide hvilke løg der er tale 

om, så tag fat i dem. 


